



Diploma in Coaching Supervision by CSA (bilingual English and French)

GenerativeHub in collaboration with Coaching Supervision Academy launch for the second time in Switzerland our bilingual (French and English) “Supervision training program” for coaches, leaders, HR and senior managers. This highly respected course will enable you to engage in advanced professional development with peers, enhance your coaching skills, understand and become skilful in coaching supervision and be well placed in this growing marketplace.

Who would enjoy this programme ? Experienced executive coaches, internal and external coaches; professionals who employ coaching techniques in their work as HR directors or OD consultants. Professionals who are looking for their next challenge or career move. Professionals who want to become coaching supervisors and continue their own journey toward mastery.

What will you learn ? This 12-month programme offers training in several key supervision models for individual and group supervision. As per example:

- Process and structure of coaching supervision;
- How to manage the process of individual supervision and the basics of Group Supervision;
- Understand energy management – applying the principles of quantum physics, neuroscience and mindfulness to coaching supervision;
- Utilise new lenses from which to view the relationship drawn from Coaching Psychology, Transactional Analysis, Gestalt;
- Development of the internal supervisor, the reflective practitioner and the use of self in supervision... and much more

How is learning achieved ? The students are accompanied through the programme by highly skilled professional trainers and tutors alongside pre-course reading, personal learning objectives, 8 face-to-face days, 6 personal tutorials, 9 webinars, 8 peer practice sessions, regular reading, journal writing, written assignments and 25 hours of supervision practice, and last but not least with 8 hours own supervision. The CSA Diploma in Coaching Supervision is accredited by EMCC and approved for ICF 81 CCEUs.

Programme Venue and Dates ? The programme will be held in Bogis-Bossey, close to Geneva, in English and in French, on the following dates :

- Module 1 : 11, 12, 13 December 2019
- Module 2 : 18, 19, 20 March 2020
- Module 3 : 2, 3 July 2020

Need more info ? Contact Antonino Musumeci “info@generativehub.com” or +41 79 588 03 56 or visit <https://coachingsupervisionacademy.com/switzerland-diploma-course/>.



Diplôme de Superviseur de Coaches par CSA (bilingue Français et Anglais)

GenerativeHub, en collaboration avec Coaching Supervision Academy à Londres, lance pour la deuxième fois en Suisse le « Diplôme de Superviseur de Coaches » en bilingue (français et anglais) pour les coaches professionnels, les dirigeants, les RH et les cadres supérieurs. Cette formation de haut vol vous permettra de vous engager dans un développement professionnel avancé avec vos pairs, d'améliorer vos compétences en coaching, de comprendre et de devenir habile dans la supervision de coaching et d'être bien placé sur ce marché en pleine croissance.

A qui s'adresse cette formation ? Aux Coaches professionnels expérimentés, aux coaches internes et externes; aux professionnels qui emploient des techniques de coaching dans leur travail. Aux mentors et aux professionnels qui sont à la recherche d'un prochain défi ou d'un changement de carrière. Tous les professionnels qui veulent devenir des Superviseurs de coach et continuer leur propre voyage vers la maîtrise.

Qu'allez-vous apprendre ? Ce programme sur 12 mois, offre un apprentissage de plusieurs modèles clés de supervision, aussi bien au niveau individuel qu'en groupe. Comme par exemple :

- Processus et structure de supervision de l'encadrement;
- Comment gérer le processus de supervision individuel et les bases de la supervision de groupe;
- Comprendre la gestion de l'énergie - appliquer les principes de la physique quantique, des neurosciences et de la pleine conscience à la supervision des coaches;
- Utiliser de nouveaux regards sur la pratique de superviseur, tels que la psychologie du Coaching, de l'Analyse Transactionnelle, de la Gestalt, etc.
- Développement du superviseur interne, du praticien réflexif et de l'utilisation de soi dans la supervision... et bien plus encore.

Comment cela se passe ? Les étudiants sont accompagnés par des formateurs et des tuteurs professionnels hautement qualifiés. Il y a 8 journées de formation en résidentielle et chaque étudiant a des lectures personnelles à faire, 6 tutoriels personnels, 9 webinaires, 8 séances de pratique entre pairs, rédaction d'un journal, la préparation d'une étude de cas personnelle, 25 heures de pratique en tant que superviseur, et enfin 8 heures de supervision. Le « Diplôme de Superviseur de coaches » est accrédité par EMCC et approuvé par ICF pour 81 CCEUs.

Lieu du programme et dates ? Le programme se tiendra à Bogis-Bossey, proche de Genève, en anglais et en français, aux dates suivantes :

- Module 1 : 11, 12 et 13 décembre 2019
- Module 2 : 18, 19, 20 mars 2020
- Module 3 : 2 et 3 juillet 2020

Plus d'infos ? Contactez Antonino Musumeci « info@generativehub.com » ou +41 79 588 03 56 ou <https://coachingsupervisionacademy.com/switzerland-diploma-course/>.